
Zápisnica

z mimoriadneho verejného rokovania Obecného zastupiteľstva v Podbieli
zo dňa 08.novembra 2013

Prítomní: Slavomír Korčuška -  starosta obce
Poslanci: Dušan Dvorský, Ján Poštek, Bc. Pavol Kudzbel, Rudolf Veselý, Pavol

Loffaj
Neprítomní : Ing. Iveta Kanderková, Ľubomír Franko
Hl. kontrolór obce: p.Viera Bebejová 
Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny

K bodu číslo 1: Otvorenie
Starosta obce Slavomír Korčuška privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva a prítomných 
občanov. Skonštatoval, že sú prítomní 5 poslanci, obecné zastupiteľstvo je  uznášaniaschopné. 
Začalo sa rokovanie obecného zastupiteľstva.

K bodu číslo 2: Schválenie programu rokovania
Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým programom a opýtal sa na doplňujúce návrhy. 
Bc.Pavol Kudzbel dal doplňujúci návrh, a to za bodom 7 doplniť ako bod 8 „Interpelácie poslancov 
a občanov obce“ a ostatné body posunúť. Hlasovaním ,,za“ predložení návrh boli všetci 5 prítomní 
poslanci. Za celý úpravený program rokovania hlasovali všetci 5 prítomní poslanci.
Obecné zastupiteľstvo sa riadilo navrhnutým pozmeňujúcim programom. Začalo sa prerokovávanie 
jednotlivých bodov programu.

K bodu číslo 3: Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice
Do návrhovej komisie boli navrhnutí Bc.Pavol Kudzbel a Dušan Dvorský.
Hlasovaním „za“ Bc.Pavla Kudzbela boli Dušan Dvorský, Rudolf Veselý, Ján Poštek, Pavol 
Loffaj, zdržal sa Bc.Pavol Kudzbel. Hlasovaním „za“ Dušana Dvorského boli Ján Poštek, Bc.Pavol 
Kudzbel, Pavol Loffaj, Rudolf Veselý, zdržal sa Dušan Dvorský.
Za overovateľov zápisnice starosta určil poslancov Pavla Loffaj a a Rudolfa Veselého, za 
zapisovateľku Alenu Mišunovú.

K bodu číslo 4: Zmena zriaďovacej listiny Základnej školy s materskou školou Podbiel 
z dôvodu zmeny formy hospodárenia (prechod na právnu subjektivitu)
Starosta obce informoval, že v súlade so zmenami zákona č.596/2003 o štátnej správe v školstve 
a školskej samospráve Obec ako zriaďovateľ Základnej školy s materskou školou musí zabezpečiť 
všetky úkony smerujúce k premene školy na právnickú osobu najneskôr do Ol.januára 2014. To 
znamená, že škola bude mať sama právnu subjektivitu, svoje ICO a všetko stým  súvisiace. 
Následne musíme písomne oznámiť ministerstvu identifikačné číslo školy. Ak by sa tak nestalo, 
k 31.01.2014 by zanikla materská škola ako elokované pracovisko nachádzajúce sa mimo budovu 
základnej školy. Ďalej uviedol, že zriad’ovateľskou pôsobnosťou obce v prenesenom výkone štátnej 
správy vo vzťahu k základnej škole správnou subjektivitou sa rozumie finančné, materiálno- 
technické a priestorové zabezpečenie výchovnovzdelávacieho procesu, zabezpečenie prevádzky 
a riešenia havarijných situácií a starostlivosť o budovy. Rozdiel oproti súčasnému stavu bude v tom, 
že obec nebude školu zabezpečovať personálne a viesť personálnu agendu. Ďalej schválený 
rozpočet pre jednotlivé súčasti školy sa bude presúvať na jej osobitný účet. V tejto súvislosti bude



musieť škola viesť vlastné účtovníctvo. V materiáloch na rokovanie obdržali poslanci platné znenie 
zriaďovacej listiny základnej školy, ktoré je  potrebné dodatkom upraviť tak, aby mohla škola 
fungovať samostatne od 01.januára 2014.
Preto v tejto súvislosti poprosil riaditeľku základnej školy, aby sa k prechodu školy na právnu 
subjektivitu vyjadrila. Mgr. Blanka Kontrová povedala, že celý prechod musí byť v súlade zo 
zákonom, škola si bude viesť presonálnu agendu a mať osobitný účet.
V tejto súvislosti starosta obce navrhol, aby sa dodatkom, ktorý bude mať poradové číslo 3, upravila
- forma hospodárenia v znení - rozpočtová organizácia Obce Podbiel s právnou subjektivitou od 

01.01.2014,
- štatutárny orgán v znení - riaditeľ Základnej školy s materskou školou Podbiel,

- vecné a finančné vymedzenie majetku v znení -  Organizácia hospodári s majetkom obce, ktorý jej 
bol zverený do užívania obcou, alebo ktorý nadobudla za rozpočtové prostriedky alebo 
mimorozpočtové zdroje, pričom o tomto majetku vedie účtovnú a operatívnu evidenciu, vo svojom 
mene nadobúda práva a zaväzuje sa. Vo vzťahu k iným právnickým a fyzickým osobám postupuje 
v súlade so zákonom č .138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. V rámci 
právnych vzťahov vystupuje organizácia vo svojom mene a má zodpovednosť vyplývajúcu z týchto 
vzťahov. Ostatné ustanovenia zostanú nezmenené. Zároveň navrhol, aby ho poslanci splnomocnili 
k podpisu takéhoto znenia dodatku č.3 -  úplné znenie zriaďovacej listiny.
Bc. Pavol Kudzbel dal stanovisko za finančnú komisiu. Apeloval na to, že finančná komisia 
nemala túto zmenu, preto sa komisia týmto nezaoberala. Starosta obce podotkol, že finančná 
komisia je  pre poslancov poradný orgán. Hlavná kontrolórka nemala pripomienky a s navrhovaným 
dodatkom súhlasila.
Starosta obce otvoril diskusiu. Keďže nemal nik žiadne iné pripomienky, návrhová komisia 
predniesla návrh na uznesenie.
Starosta obce dal hlasovať za predložené znenie uznesenia. Hlasovaním „za“ hlasovalo všetkých 5 
prítomných poslancov: Dušan Dvorský, Rudolf Veselý, Ján Poštek, Pavol Loffaj, Bc.Pavol 
Kudzbel. Skonštatoval, že dodatok č.3 -  úplné znenie zriaďovacej listiny bol schválený. Tvori 
prílohu zápisnice

K bodu číslo 5 : Zmena Zmluvy o nájme uzatvorenej s firmou Bomstal Slovakia, s.r.o., 
Podbiel č.2
Starosta obce predniesol doručenú výpoveď časti nájomnej zmluvy medzi Obcou a firmou Bomstal 
Slovakia, ktorá má v prenájme pozemky vo vlastníctve Obce pri sídle firmy v Podbieli.
Žiadosťou sa zaoberala finančná komisia, jej stanovisko prečítal Bc. Pavol Kudzbel. Komisia 
akceptuje žiadosť o výpoveď. Poslanec Pavol Loffaj sa spýtal, o ktoré pozemky sa jedná. 
Odpovedal starosta obce, že ide o pozemky, ktoré fyzicky firma nevyužíva. Hlavná kontolórka 
nemala námietky.
Zmena predmetu nájmu bude riešená formou dodatku č.l k zmluve o nájme č.7/2012 zo dňa 
30.04.2012, preto navrhol, aby starostu poslanci splnomocnili k podpisu takéhoto dodatku.
Keďže nemal nik žiadne iné pripomienky, návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie. „Za“ 
podpísanie dodatku zmluvy č. 1 a splnomocnenie k podpisu dodatku bolo všetkých 5 prítomných 
poslancov: Dušan Dvorský, Rudolf Veselý, Ján Poštek, Pavol Loffaj, Bc. Pavol Kudzbel. 
Konštatoval, že dodatok č.l k zmluve o nájme č.7/2012 bol schválený.

K bodu číslo 6. Schválenie zmeny o nájme lesných pozemkov medzi Obcou Podbiel 
a Spolumajiteľstvom bývalých urbarialistov obce P odb iel, pozemkové spoločenstvo
Starosta obce vysvetlil prítomným, že Obci Podbiel bola predložená nájomná zmluva medzi 
Spolumajiteľstvom bývalých urbarialistov obce Podbiel a obcou, preto vyzal o prednesenie tohto 
bodu pána poslanca Bc.Pavla Kudzbela, ktorý je  zároveň predsedom spoločenstva. Účelom zmluvy
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je  racionálne obhospodarovanie lesných pozemkov a pozemkov v lesnom pôdnom fonde v zmysle 
platných právnych predpisov, pričom sa nájomca zaväzuje na prenajatých lesných pozemkoch 
hospodáriť so starostlivosťou riadneho hospodára. Celková výmera prenajímaných pozemkov je  
51227,3 m2. Navrhované nájomné je  50,- € za 1 hektár. Zmluva sa uzatvára na dobu 20 rokov. 
Zároveň predniesol stanovisko finančnej komisie, ktorá doporučuje schválenie tejto zmluvy.
Hlavná kontrolórka súhlasila s podpisom. Z poslancov nemal nikto pripomienky. Návrhová komisia 
prečítala návrh na uznesenie. Za podpísanie zmluvy hlasovalo 5 prítomných poslancov. Dušan 
Dvorský, Rudolf Veselý, Ján Poštek, Pavol Loffaj, Bc. Pavol Kudzbel.
Starosta skonštatoval, že zmluva o nájme bola schválená.

v
K bodu číslo 7 : Žiadosti:
Starosta obce povedal, že žiadosti boli poslancom doručené v materiáloch na dnešné rokovanie. 
Ide o tieto žiadosti:

a) Súkromné centrum voľného času, Nižná - o dotáciu
b) Občianske združenie STARÍ SLOVANIA, Podbiel -  o dotáciu

Pretože sú to žiadosti s rovnakým zameraním, prejednávali sa spolu. Žiadosťami sa zaoberala 
finančná komisia, preto poprosil Bc. Pavla Kudzbela o je j stanovisko. Finančná komisia navrhla 
podľa počtu detí navštevujúce krúžky prispieť na jedno dieťa sumou 5,23 €. Ak dieťa navštevuje 
dva krúžky, komisia navrhla rozdeliť fin. čiastku do obidvoch. Navrhli schváliť pre súkromné 
centrum voľného času Nižná sumu 1.882,56 €, pre OZ Starí Slovania sumu vo výške 564,48 €. 
Hlavná kontrolórka súhlasila s návrhom. Do diskusie sa nikto neprihlásil.
Starosta dal hlasovať o žiadostiach, „Za“ navrhnuté finančné dotácie boli 5 prítomní poslanci. 
Dušan Dvorský, Rudolf Veselý, Ján Poštek, Pavol Loffaj, Bc. Pavol Kudzbel. Zároveň starosta 
obce dal návrh na úpravu rozpočtu Obce Podbiel na rok 2013, nová položka 642005 - Transfer -  
Súkromné CVC Nižná, suma 1882,56 €, ďalej položka 642001 - Transfer - OZ Starí Slovania 
zvýšená o 564,48 €. Hlasovaním „za“ takýto návrh hlasovalo 5 prítomných poslancov. Dušan 
Dvorský, Rudolf Veselý, Ján Poštek, Pavol Loffaj, Bc. Pavol Kudzbel.
Starosta skonštatoval, že žiadosti boli schválené.

c) Žiadosť Ing. Ján Kôrmendy, M.R.Štefánika 2501/12, Čadca o poskytnutie finančného 
príspevku na opravu drevenice č. 87.

Žiadosťou sa zaoberala finančná komisia, preto starosta prosil o stanovisko poslanca Bc. Pavla 
Kudzbela. Finančná komisia doporučuje žiadosť Ing.Jána Kôrmendyho zamietnuť z dôvodu 
nedostatu finančných prostriedkov v rozpočte obce. Hlavná kontrolórka súhlasila s názorom 
finančnej komisie. Do diskusie sa nikto neprihlásil. Starosta obce dal hlasovať o návrhu, ktorý 
vzišiel zo zasadnutia komisie. „Za“ boli všetci 5 prítomní posalnci. Dušan Dvorský, Rudolf Veselý, 
Ján Poštek, Pavol Loffaj, Bc. Pavol Kudzbel. Starosta skonštatoval, že žiadosť bola zamietnutá.

K bodu číslo 8: Interpelácie poslancov a občanov obce
Poslanec Bc. Pavol Kudzbel sa spýtal, v akom stave je  cesta pred bytovkami, či je  prepad 
zabetónovaný. Odpovedal starosta obce, že prístupová plocha bola vyrovaná, poklop na žumpe je  
zabezpečený.
Poslanec Ján Poštek sa spýtal, či ide o údržbu cesty, keď na ceste 3.triedy smerom na Zámostie bol 
zaliaty 1 výtlk. Odpovedal starosta obce, že o cestu sa stará vyšší územný celok, nie obec. Ďalej za 
spevácku skupinu Senková vystúpila občianka p.Vilma Mikulášiková. Poďakovala všetkým, ktorý 
prispeli finančným príspevkom na ušitie nových krojov. Menovite Žilinskému samosprávnemu 
kraju, Ing. Jurajovi Blanárovi, Obci Podbiel, starostovi Slavomírovi Korčuškovi a za SBU obce 
Podbiel Bc. Pavlovi Kudzbelovi. Spevácka skupina chce naďalej prezentovať ľudovú kultúru, aby 
sa uchovali piesne a zvyky našich predkov. Veď tento rok mali cez 35 vystúpení a to nielen v obci



na Podbielanských folklórnych slávnostiach, na Dni matiek, spievali pre starších občanov, na 
obecnom plese, ale v rámci Slovenska. Zúčastnili sa na Podroháčskych folklórnych slávnostiach, 
vystupovali na Agrokomplxe Nitra, na Dožinkách v Mútnom. Majú aj charitatívne návštevy 
v Dome dôchodcov Charitas v Trstenej, kde si zaspievali dôchodkyne a až okriali pri piesňach. 
Povedali, že nepoterbujú ani lieky. Starosta obce poďakoval speváckej skupine Senková, že sú 
nositeľom dobrej nálady a poprial im všetko dobré.
Do diskusie sa zapojil aj prítomní Ján Sitek. Poďakoval obecnému úradu za promtné opílenie 
stromov pri ihrisku, ale dodal, že ešte treba vyčistiť potok od domu Jána Chajdiaka po ihrisko. 
Starosta obce odpovedal, že pracovníci na akivačných prácach možno nestihnú pokryť všetky 
požiadavky, ale v rámci možností to spravia.
Keďže viac diskutujúcich nebolo, starosta obce ukončil diskusiu. Poslanci berú tento bod na 
vedomie.

K bodu číslo 9 : Záver

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom za účasť a ukončil rokovanie obecného 
zastupiteľstva.

Overovatelia zápisnice Pavol Loffaj 

Rudolf Veselý

P rílohy : - uznesenie
- pozvánka 1 ks
- prezenčné listiny 2 ks
- dodatok č.3 -  úplné znenie zriaďovacej listiny

- dodatok č. 1 k zmluve o nájme č.7/2012
- prejednané žiadosti

Slavomír Korčuška 
starosta obce
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